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Mötesanteckningar – Prefektråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 2023-03-20 – 09.00-11.00 
 

Plats för mötet Samaträdesrum TR8, plan 4 
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef 
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA (till cirka 10.00) 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd 
 

Övrigt närvarande:  
Frånvarande: Helene Rune, administrativ chef 
 
 Föredragande 

1. Information från skolan 
 

Preliminär kortlista på SCI-utvecklingsprojekt i Framtidens 
utbildning  
Gunnar Tibert rapporterar arbetet kring utvecklingsprojektet 
Framtidens utbildning. Projektet finansieras med 1 mkr från KTH 
centralt och åtminstone 1 mkr från skolan. Från en lista med cirka 20 
projektförslag har GA och Vice GA tagit fram en preliminär kortlista 
med fem övergripande projekt. På ett halvdagsinternat den 3 april ska 
projektet presenteras, till dess behöver bemanning av projekten 
diskuteras. Gunnar efterfrågar kommentarer om bemanning och rådet 
diskuterar.  
 
Verksamhetsdialog i maj  
Den 22 maj har skolan en planerad verksamhetsdialog vilken blir en 
kombination av tidigare rektorsdialog och kvalitetsdialog.  
 
Ekonomi i balans 
Skolan har levererat ett förslag vilket ska genomarbetas vidare och 
diskuteras imorgon av skolcheferna. På onsdag kommer 
antagningstalen för master att sättas, efter det kan ytterligare 
justeringar göras. 

 
Ny ledningsstruktur  
Skolchef påminner om deadline för prefekterna och rådet diskuterar 
förutsättningar och status för arbetet på de olika instruktionerna.   
 

Sandra Di Rocco 
Gunnar Tibert 
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Kommentarer efter internatet 
Skolchef redogör för sina kommentarer och tankar efter internatet, 
särskilt diskuteras ekonomiska fördelningsmodeller.  

 
  
2. Övriga frågor 
 

Två tjänster, Tillämpad fysik  
En tillsvidareanställning på 50% önskar utlysas. Ytterligare en 
heltidstjänst önskar utlysas. Rådet bifaller båda.      
 
Forskarutbildning  
Oscar Tjernberg presenterar pågående arbete gällande kvalitén på 
forskarutbildningen. Oscar ber rådet att ta med sig frågan. 
 
Finansiering av doktorandrepresentanter  
Dialog pågår mellan doktorandrådet och FA, input efterfrågas och rådet 
diskuterar.  

Carlota Canalias 
Oscar Tjernberg 

  
3. Nästa möte 

2023-04-04 klockan 15.00-17.00. 
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